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Dato   Tirsdag 8 mars 2022 
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INNKALLING/REFERAT 
 

 

SAK 42 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 

 
Vedtak:  

Møteinnkalling godkjennes. 

Inhabilitet er vurdert, ingen anses som inhabile i saker på dagens saksliste. 

 

 

 

SAK 43 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 4/2021-23 

 
   Vedtak:  

   Referat nr. 4/2021-23 godkjennes.  

 
 

 

 

RAPPORTERING 

 
SAK 44 REGNSKAP pr. 28.02.22 

 

Regnskapsrapport pr. 28.02.22 ble gjennomgått på styremøtet. 
 

Ellie løftet spesielt fram inntekten knyttet til deltakeravgift skirenn, som er en av to 

hovedinntektskilder for skikretsen. Denne er budsjettert til kr. 900.000. Så langt i 

sesongen ser vi at flere turrenn er avlyst pga. snømangel, og på de turrennene som er 

arrangert, er det generelt lavere deltakelse enn i et normalår. Det samme gjelder 

kretsrenn for aldersbestemte klasser. Dette skyldes nok delvis mye koronasmitte de 

siste ukene, Men dette vil medføre en lavere inntekt enn budsjettert, vi vil vite mer 

eksakt hvor mye å møtet i mai og da revidere budsjettet. 
 

Utover dette er det ingen store avvik jf. med budsjett. 

 

 

Vedtak: 
• Regnskap pr. 28.02.22 tas til etterretning 

 

 

SAK 45 STATUS SKIUTVIKLER 
 

 

 

Gjennomført aktivitet siden forrige møte 
 

• Onsdag 26. januar Inspirasjonskveld Kolbu KK 

• Mandag 7. februar Inspirasjonskveld Dombås IL 

• Onsdag 9. februar Inspirasjonskveld Engesvea/Søre Ål IL m.fl. 

• Mandag 14. februar Inspirasjonskveld Øyer-Tretten IF 

• Lørdag 26. februar Åpen Stadion/inspirasjonsdag, Gjøvik Skiklubb Alpint  

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2021-23/motereferat/referat_4_2021-23_31.-januar-2022.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-28.02.2022--til-styret.pdf


 
Planlagt aktivitet: 
 

• Søndag 13. mars Deltakelse på off. åpning av Engesvea Aktivitetspark 

• Mandag 14. mars Inspirasjonskveld Vingrom IL 

 

 

 

Prosjekt Åpen stadion, status 

Jf. informasjon på forrige styremøte. 

Åpen stadion skal være arrangementer med fokus på rekruttering av barn og unge. 

Fokus er skiaktivitet uten tidtaking. Det er et gratis arrangement, med hovedmål å lage 

gode minner for alle som har lyst til å bli med og leke på ski. Utlån av utstyr vil også gi 

en av terskel for deltakelse.  
 

Følgende datoer og steder er avtalt; 
 

• Mandag 21. mars Kolbu KK 

• Tirsdag 22. mars Skrautvål IL 

• Onsdag 23. mars Follebu Skiklubb 

• Mandag 28. mars Ringebu-Fåvang Skiklubb 

• Onsdag 30. mars Vind IL 

 

Det legges opp til at arrangørklubbene inviterer naboklubbene til å delta. 

 

 

  Prosjekt Distansekort, status 
Totalt 35 klubber i Oppland er registrert med utøvere pr. 01.03.22. 
 

Søre Ål IL leder på landsbasis, med 100 deltakere og 12.035 samlede kilometer. Men 

også Lillehammer Skiklub og Skrautvål IL er topp 10, hhv. nr. 7 og 9, begge med 28 

deltakere. 

 

Vi har blitt sponset med premier fra SWIX. 

 

 
Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning 

 

 

 

 

SAK 46 STATUS GRENER HANDLINGSPLAN  
 

 

Handlingsplan med alle tiltak ligger som et felles dokument i Teams. Dette brukes som 

underlag for rapporteringen. Her kan alle i styret redigere etter behov, inkl. legge inn 

eventuelle nye tiltak. 
 

Tiltakene er merket iht. trafikklysmodellen. Grenlederne har ansvar for å endre farge 

etter hvert som de planlegges og gjennomføres. Status ble gjennomgått på styremøtet. 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning. 

 
 



DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 

 

SAK 47 SAKER TIL SKITINGET 2022 
 

 

Fristen for å melde inn saker til Skitinget er 11. mars. 

 

Kretslederne har tett dialog mht. saker, og flere kretser jobber med saker som ønskes 

fremmet til Skitinget. Dette gjelder bl.a.: 
 

• Innføring av funksjonstidsbegrensning på tillitsvalgte verv 

• Åremålsstilling på øverste administrative leder og øverste sportslige leder 

• Honorar til skipresidenten 

• Endre frist for levering av saker til Skitinget  

• Ny modell for internfordeling av post 3-midler i NSF 

 

Til Skitinget 2021 fremmet Oppland Skikrets en sak der vi foreslo følgende; 

   1) etablering av ny bredde- og rekrutteringsavdeling sentralt  

  2) gjennom en lovendring flytte ansvaret for bredde- og rekruttering fra gren til et      

         delt ansvar mellom gren og bredde- og rekrutteringsavdeling. 

 

KLIKK HER for å lese hele forslaget. 

 

Forslaget ble trukket på Skitinget da skistyret la fram forslag om ansettelse av  5 

skiklubbutviklere, et treårig prosjekt finansiert av NSF og kretsene i fellesskap. 

 

Prosessen med iverksettelse av Skiklubbutviklerprosjektet har tatt tid, og 9 mnd etter 

Skitinget 2021 er det fortsatt ikke ansatt noen nye skiklubbutviklere. Dette skyldes 

primært en krevende prosess å lande en god løsning på hvordan disse 5 stillingene skal 

fordeles på 16 kretser. Fordi de økonomiske rammene er for snevre til at de to viktigste 

kriteriene skal oppfylles; alle kretsene skal ta del i prosjektet, og stillingene skal være 

tett på der aktiviteten skjer, dvs. på kretsnivå, ikke Ullevål. 

 

Etter noe diskusjon landet styret på å fremme saken fra 2021 på nytt på Skitinget 

2022. Det vil laget en ny introduksjon til saken, bl.a. basert på argumentasjonen over 

knyttet til skiklubbutviklerprosjektet. 

 

Det ble også løftet fram at det å ha en egen bredde- og rekrutteringsavdeling vil bidra 

til en bedre synliggjøring av Skiforbundets samfunnsansvar, i tillegg til å gjøre det 

enklere å kanalisere eksterne midler, som f.eks. sponsormidler, til riktig mottaker i 

forbundet. 

 

Det ble foreslått å ha et felles styremøte sammen med Hedmark Skikrets inn mot 

Skitinget, for en felles gjennomgang og diskusjon rundt saker til Skitinget. Dette følges 

opp av de to kretslederne. 

 

 

Vedtak: 

Styret vedtok å fremme saken fra Skitinget 2021 på nytt på det kommende Skitinget 

2022, med bakgrunn i argumentasjon som gjengitt over. 

 
 

 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/sak-skitinget-2021---oppland-skikrets.pdf


SAK 48 INNSPILL TIL NSF VALGKOMITÉ    

 

Vi følger opp sak 38 fra forrige styremøte.  

Fristen for innspill er satt til 10. mars, men det vil være mulig å komme med innspill 

også etter denne datoen. 
 

Det mangler fortsatt oversikt over hvem av dagens tillitsvalgte som har sagt ja til 

gjenvalg. Denne er etterspurt, og det er sagt at den vil komme, men pr. 8. mars er det 

fortsatt ikke kommet noe, to dager før angitt frist går ut. 

  

  I utgangspunktet står alle på valg. Noen har sagt seg villige til å stille til gjenvalg, men 

  uavhengig av dette oppfordres kretsene til å fremme forslag til alle tillitsverv som skal 

  velges. De er som følger:   
 

o Skistyret, herunder president, visepresident, styre- og varamedlemmer 

o Leder, nestleder og 2-4 medlemmer i hver grenkomite 

o Kontrollkomiteen, leder og medlemmer/varamedlemmer 

o Lov- og påtaleutvalget, leder og medlemmer/varamedlemmer 

o Etisk utvalg, leder og medlemmer/varamedlemmer 

 

Skikretsen støtter Sigrid Snuggerud sitt kandidatur som ungdomsrepresentant i 

Skistyret og Per Morten Nyeng sitt kandidatur til NSF Langrennskomite, begge to har 

etter det vi erfarer, sagt ja til gjenvalg. 

 

Mulige forslag til president/visepresident ble også diskutert, men Kjetil vil i første 

omgang ta en uformell prat med Erik Røste for å høre hva han tenker mht. gjenvalg før 

vi evt. fremmer forslag om andre kandidater.  

 

Kandidat til NSF Valgkomite 

Skikretsen ønsker å foreslå Marit Roland som kandidat til medlem av valgkomiteen. 

 

Innspill til kandidater fra klubber 

Dersom klubber i Oppland har forslag til kandidater til ulike verv, oppfordres disse til 

å fremme disse direkte til NSF Valgkomite direkte fra respektive klubb. 

 

   

 

Vedtak: 

Styret følger opp innspill til valgkomiteen i tråp med diskusjon skissert over. 

 

 

 

 

SAK 49 OPPNEVNING AV DELEGATER TIL SKITINGET 2022 
 

Skikretstinget 2021 ga styret fullmakt til å utnevne delegater til Skitinget, jf. Protokoll 

OSK Ting 2021, sak 11 Valg. 

 

Skitinget 2022 

 … arrangeres i Molde 11-12. juni. Grenkomiteenes fagmøter og andre møter 

 gjennomføres som vanlig i tilknytning til Skitinget, 9-10. juni. All informasjon, inkl. 

 program, tingdokumenter, link til påmelding m.m. legges fortløpende ut på Skitinget 

 2022 sin hjemmeside (ikke klar enda). 
 

 

 

 



Representasjon 

Iht. foreløpig fordeling av representanter, basert på medlemstall pr. 31.12.2020, kan 

Oppland Skikrets stille med til sammen 6 representanter. Det skal være en jevn 

kjønnsfordeling kvinner/menn. 
 

o Kjetil Dahlen – ok  

o Torbjørn Broks Pettersen - ok 

o Jørn Tore Linberg - ok 

o Anne Karen Olsen, med forbehold om at hun får fri fra jobb 

o May Kristin Lønseth, med forbehold om at hun får fri fra jobb 

o Lillann Gulbrandsen, forespørres 
 

Dersom Lillann ikke kan stille, kan Torger Fenstad stille som den sjette kandidaten. 

 

 

Påmelding og kostnadsdekning 

Styret dekker reise, opphold og deltakelse på ting/grenmøte for 1 person fra hver gren, 

deltakere utover dette dekkes av respektive grenkomité. Alle som skal til Molde har 

selv ansvar for å melde seg på, Ellie sender ut informasjon når påmeldingen åpnes.  
  

 

 

 

Vedtak: 

Styret utnevner følgende 6 representanter til Skitinget 2022; 

• Kjetil Dahlen, Søre Ål IL 

• Torbjørn Broks Pettersen, Øyer-Tretten IF 

• Jørn Tore Linberg, Lillehammer Skiklub 

• Anne Karen Olsen, Svea Skilag 

• May Kristin Lønseth, Lensbygda Sportsklubb 

• Lillann Gulbrandsen, Gran IL 
 

Dersom noen av disse ikke kan stille vil styret finne alternative kandidater og 

godkjenne disse gjennom kommunikasjon via epost. 

 

 

 

SAK 50 ÅRSREGNSKAP 2021 
 

Årsregnskapet for 2021 er nå avsluttet. 

Regnskapet vil bli gjennomgått på styremøtet. 
 

 

• Årsregnskap 2021 

o balanse 

o resultat 

o noter 

 

• Årsregnskap 2021 oversikt pr. avdeling/gren 

• Årsregnskap 2021 Team Elon Innlandet 

• Styrets beretning for regnskapsåret 2021  

 

 

 

 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/arsregnskapet-2021_balanse.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/arsregnskapet-2021_resultat.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/arsregnskapet-2021_noter.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-31.12.2021_avstemt--til-styret.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/regnskap-tei-2021.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/styrets-beretning-regnskapsaret-2021.pdf


Årsresultat 

Skikretsen gikk med et samlet overskudd på kr. 445.375. 

Dette fordeler seg som følger: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Kommentarer til årsregnskapet 

2021 har vært et nok et regnskapsår preget av korona og mye uforutsigbarhet pga. 

pandemien og tiltak/begrensinger ifbm. denne. Dette preger regnskapsresultatene for 

skikretsen også for 2021. 
 

 

• Team Elon Innlandet 

Oppland Skikrets overtok regnskapsansvaret for Team Elon Innlandet (TEI) f.o.m. 

2021. Dette ligger inne som eget prosjektregnskap, der både resultat og 

egenkapital skilles tydelig ut fra skikretsens ordinære regnskap. Men på kontonivå 

ligger alt samlet, og for årsavstemming og revisjon er alt samlet under Oppland 

Skikrets, på lik linje med prosjektregnskapene for hver enkelt gren.  
 

TEI hadde med seg inn en EK på kr. 449.015 og gikk med et overskudd på kr. 

191.752 i 2021. TEI rapporterer sin økonomi direkte til teamets styringsgruppe, 

der Torbjørn Broks Pettersen er leder. 
 
 

• Styre/admin  

Det var for 2021 budsjettert med et underskudd på kr. 600.000, mens resultatet 

viser et underskudd på kr. 25.366, altså et positivt avvik på nesten 600.000.  

Dette skylder primært følgende faktorer: 
 

o Momskompensasjon, 75.000 mer enn budsjettert, 

 - drøyt 40.000 av disse er koronakompensasjon, ikke budsjettert 
 

o Deltakeravgift renn, 52.000 mer enn budsjettert, 

  - drøyt 400.000 av disse er utbetalt kompensasjon 
 

o Koronatilskudd fra Idrettskretsen, kr. 115.000, ikke budsjettert 
 

o Sparte kostnader digitale skikretsting og skiting, kt. 70.000 

o Ikke-fakturerte korona-lønnskostnader adm.sjef 2020, kr. 40.000 

o Sparte lønnsmidler skiutvikler (ingen ansatte april -juli), kr. 120.000 

o Drift/aktivitet skiutvikler, kr. 60.000 lavere enn budsjettert 

o Driftskostnader styre/admin, 40.000 lavere enn budsjettert 

 

• Grener 

Alle grenene bortsett fra Telemark gikk med solide overskudd.  

Dette skyldes primært mye avlyst aktivitet pga. koronarestriksjoner gjennom hele 

2021. Dette medfører en økning i grenenes EK, som nå er solide og skaper 

muligheter for økt aktivitet som evt. kan medføre negativt årsresultat for 2022. 
 

Telemark hadde kun inntekt på 445 i grentilskudd og gikk dermed med et lite 

underskudd. 

Avdeling Resultat 2021  

Styre/admin -25 366 underskudd 

Alpint 69 479 overskudd 

Freestyle 62 611 overskudd 

Hopp/kombinert 51 016 overskudd 

Langrenn 111 144 overskudd 

Telemark -15 261 underskudd 

Team Elon Innlandet 191 752 overskudd 

Overskudd 445 375  



• Renteinntekter 

… utgjør totalt kr. 13.938 i 2021. Avkastningen fra Garantikontoen var i 2021 kr. 

13.697, som er betraktelig lavere enn 2020 (kr. 77.091) Fondet er vanskelig å 

forutsi i budsjettet og etterskuddsføres, men dette er en naturlig følge av generelt 

lavt rentenivå og de økonomiske konsekvensene av koronapandemien i 2020. 

 

 

Egenkapital 

Skikretsen har pr. 31.12.21 en samlet egenkapital på kr. 5.136.616. Av disse er noe 

øremerket hhv. Team Oppland Hopp og Kombinert og Team Elon Innlandet. 
 

Avdeling 
Pr. 

31.12.19 Res 2020 
Pr. 

31.12.20 Res 2021 
Pr. 

31.12.21 

Styre/admin 3 058 483 95 563 3 154 046 -25 366 3 128 680 

Alpint 103 246 0 103 246 69 479 172 725 

Hopp 
138 205 0 138 205 51 016 

189 221 

Kombinert 0 

Langrenn 323 730 0 323 730 111 144 434 874 

Freestyle 180 062 0 180 062 62 611 242 673 

Telemark 287 604 0 287 604 -15 261 272 343 

Team Oppland Hopp Kombinert 55 334   55 334   55 334 

OSK alle grener 4 146 664 95 563 4 242 227 253 622 4 495 849 

Team Elon Innlandet (f.o.m. 2021)     .(449 015) 191 753 640 767 

Totalt OSK   95 563 4 242 227 445 375 5 136 616 

 

 

Vedtak: 

Årsregnskapet for 2021 godkjennes 

 

 

 

SAK 51 DISPENSASJON DELTAKERAVGIFT NC-RENN HOPP    

 

Saken er spilt inn av Hopp- og kombinertkomiteen (HKK) 
 

Gausdal Skilag var i 2021 teknisk arrangør for hele 4 NC-renn + plastmesterskapet i 

hopp i Lysgård. Dette påførte klubben en nettokostnad på snaut kr. 20.000 i 2021. 
 

Klubben har søkt skikretsens HKK om støtte, og det ble innvilget kr. 5.000 som en 

engangsstøtte for 2021. Skikretsen v/ Ellie vil i tillegg ta en prat med NSF Hopp om 

saken, da vi anser at dette er noe NSF Hopp bør se på, da dette er toppidrett og 

dermed primært NSF Hopps ansvar, ikke skikretsen. 
 

Gausdal Skilag jobber med å redusere kostnader ifbm. NC-renn, og i den anledning 

søker de skikretsen om fritak fra å betale deltakeravgift til skikretsen for framtidige 

NC-renn. Denne utgjør kr. 25 pr. påmeldte deltaker. Samlet kostnad deltakeravgift for 

NC-rennene i 2021 utgjorde kr. 15.000. 
 

Ettersom dette er penger som tilfaller skikretsens felleskasse, ikke hopp/kombinert, 

har HKK bedt styret om å ta en avgjørelse om evt. fritak av for deltakeravgift. 
 

May K har hatt kontakt med andre NC-arrangører, som kan melde om samme 

utfordring. 
 

Etter noe diskusjon fattet styret følgende vedtak: 

 



 

Vedtak: 

• Styret ønsker av prinsipielle årsaker ikke å gi dispensasjon fra deltakeravgiften, da 

dette kan utløse flere dispensasjonssøknader. Ettersom dette er en av de to 

grunnpilarene for skikretsens inntektsgrunnlag til fellesskapet, anser styret dette 

som uheldig. Men Gausdal Skilag oppfordres til evt. å sende inn en ny søknad om 

arrangementsstøtte på slutten av 2022 dersom de fortsatt går med store 

underskudd. 
 

• Oppland Skikrets vil løfte en sak til Fagmøte Hopp i juni med forslag om at NSF 

Hopp må ta et større ansvar for økonomien på NC-renn. 

 

 

 

SAK 52 BRUK AV TELEMARKS EGENKAPITAL       

Saken er spilt inn av Alpinkomiteen (AK)  
 

Telemark har pr. 31.12.21 en egenkapital på kr. 272.343. 

Regnskapet for 2021 viser et negativt resultat på kr. 15.261, primært reisekostnader og 

heiskort for skikretsens TK-representant ifbm. ulik Telemark-aktivitet. 
 

Det har vært liten telemark-aktivitet i kretsen de siste årene, og det er lite som tilsier at 

aktiviteten vil øke markant de kommende årene. Innrapporterte medlemmer for 2020 

var totalt 18, hvorav 13 er tilknyttet miljøet i ØTI Hafjell Alpint. På Skikretstinget i 

2019 ble det vedtatt å legge ned Telemark som egen grenkomité og legge aktiviteten 

under Alpinkomiteen. Men det skal fortsatt føres et eget prosjektregnskap for 

Telemark, og EK skal synliggjøres i regnskapet, ikke bakes inn i Alpint sin EK. 
 

AK jobber nå med en felles samlingsplan for alle alpinklubbene i Oppland (og evt. 

Hedmark) for sesongen 2022-23, se mer om dette i sak 55, Informasjon fra grener. 

Her inviteres også Telemarkutøvere til å delta, og det vil tilrettelegges for aktivitet for 

de som evt. ønsker å delta i prosjektet. 
 

For å kunne tilby et bredest mulig tilbud er det viktig å senke kostnadene for 

deltakerne så mye som mulig. AK legger derfor opp til å finansiere prosjektet gjennom 

bruk av egne midler, prosjektmidler og evt. sponsorstøtte. I tillegg ønsker de å 

undersøke muligheten for også å kunne benytte noe av Telemarks EK, men da 

øremerket samlingsprosjektet. Telemarks EK er solid, og det anses som lite 

hensiktsmessig å ‘sylte ned’ en stor EK i en gren med minimalt med aktivitet.  
 

Beløp er ikke spesifisert, og det er kun snakk om styrets tilsagn til å bruke en mindre 

del av EK til prosjektet, på en fornuftig måte, med det mål å skape mer og bedre 

skiaktivitet for barn og unge, også telemarkutøvere. 

 

 

Vedtak: 

• For sesongen 2022-23 gir styret tilsagn til at AK kan bruke inntil 10% av 

Telemarks EK. 

• Skikretsstyret fremmer sak på Skikretstinget 2023 om overføring av 

Telemarks EK i sin helhel til Alpint, på bakgrunn av aktiviteten i telemark 

siden Skirketstinget 2019. 

 

 

 

 



 

SAK 53 OPPFØLGING AV IDRETTSKRETSENS KVINNEPROSJEKT   

 

Innlandet Idrettskrets har utviklet #GNIST, som er en satsning på kjønnsbalanse og 

mangfold i idretten. Idretten trenger flere kvinner i leder- og trenerposisjoner, og vi 

trenger hjelp av idrettslagene for å realisere dette.  
 

Målet med #GNIST er å bedre kjønnsbalansen i idretten. Prosjektet frontes bl.a. av 

skikretsens Sigrid Snuggerud, KLIKK HER for å lese mer. 
 

Skikretsen støtter prosjektet.  

 

Grenkomiteene oppfordres til å ha dette som tema på sine respektive vårmøter,  f.eks. 

innlegg v/ Sigrid Snuggerud og gjennom det synliggjøre prosjektet og den 

verktøykassa som idrettskretsen har.  

 

Neste steg blir å ta opp tema og en enda bredere innfallsvinkel på skikretsens felles 

høstmøte 2022. 

 

 

Vedtak: 

Styret støtter projektet og vil bidra til å løfte det fram på våre vår- og høstmøter i 2022. 

 

 
 

 

INFORMASJON 
 

 

SAK 54 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN 
 

Informasjon fra kretsledermøter 

Kjetil refererte kort fra avholdte kretsledermøter.  Det har vært mye diskusjoner rundt 

Skiting og valg, se også sak 47 og 48. 

 
Dialogmøte med Idrettskretsen  

Skikretsen v/ Kjetil og Ellie deltok på dialogmøte med idrettskretsen 1. februar. 

På agendaen stod bl.a. informasjon om kvinneløftet og fylkeskommunale midler og 

prinsipp for fordeling av disse. Det har vært ulik praksis i de ‘gamle’ idrettskretsene, 

Hedmark og Oppland, her må det derfor gås opp en ny vei. Det ble lagt fram forslag til 

en overgangsordning som fikk full støtte av de som deltok på møtet. Denne ordningen 

vil mest sannsynlig gi et økt tilskudd til OSK. 
 

Det har nå kommet informasjon om den søknadsbaserte delen. Ellie sender ut 

informasjon til grenlederne med oppfordring om å vurdere aktuelle prosjekt å søke på. 
 

 
  Søknad om Skitinget 2024 

Ref. epost-runde om styrets støtte til en søknad om å være vertskap for Skitinget 2024.  

Sammen med Scandic Lillehammer Hotel har det blitt utformet et tilbud/søknad som 

ble oversendt Skistyret innen fristen 7. mars. Tildeling vil bli offentliggjort ifm. 

Skitinget 2022 i Molde. 

 
 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/innlandet/gnist/


Xtrem Spræk 2022 

Etter to års pause pga. korona satser vi på å arrangere Xtrem Spræk igjen i 2022, men 

det er mulig den må gjøres om til en dagsamling pga. strenge føringer for overnatting 

på aktuelle steder. Vi vil også denne gangen samarbeide med en prosjektgruppe fra 

Høgskolen i Innlandet. 

 

Status integrering 
Intet å rapportere 

 
Status kompetanse  

Se status Skiutvikler 

 

Status anlegg 

 

Engesvea Aktivitetspark, Lillehammer 

Den offisielle åpningen av Engesvea Aktivitetspark arrangeres søndag 13. mars. 

Det vil bli arrangert grasrottrenerkurs i regi av NSF og Norsk Tipping, samt et lite 

skirenn i regi av Søre Ål IL. Og Marit Bjørgen kommer. Den offisielle åpningen skjer 

kl. 15.00. 

 

Mosetertoppen Skiarena 

Det startes nå en reguleringsplanprosess for å utvide løypenettet til bl.a. å kunne påta 

seg bl.a. NC-renn Langrenn. 
 

 
 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning. 

 

 

 

SAK 55 INFORMASJON FRA GRENER 

 

Langrenn 
 

• Referat LK-møte 07.03.22 
 

• Den dyktige arrangørgjengen på Lygna gjennomførte et svært vellykket U23-

og Junior-VM 21-27. februar. 

 

 

Freestyle 
 

• Første renn i vinterens Oppland Freeski Cup ble arrangert på Dombås 6. 

februar, kombinert med samling på lørdag. Med god deltakelse fra både 

Gausdal, Lillehammer, Øyer og Kolbu.  
 

• Lillehammer SK og ØTI Hafjell Alpint inviterte til åpent klubbrenn i Backyard 

Hafjell 22. februar. 65 barn deltok i rennet, som ble arrangert i jam-format, 

dvs. kjør så mye du vil i en bestemt periode. Alle deltagere fikk premie og 

grillpølser.   
 

• Dombås IL arrangerte NOR Freeski Cup Slopestyle 12. februar 
 

• Gausdal Skilag arrangerer HL Freeski sammen med KM helga 2-3. april på 

Skei. 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/langrenn/lk/motereferat/osk_lk_5_motereferat-07.03.22.pdf


Alpint 
 

• AK gjennomførte 9. februar et møte med alle klubber i kretsen med tanke på 

et samarbeid om felles samlingsopplegg for sesongen 22-23, kort møtereferat. 

Dette ble positivt mottatt, AK følger opp med videre utarbeiding av mer 

detaljert opplegg. 
 

• Sesongen er i gang med kretsrenn etter en pause ifbm. Para-VM og Fartsuka. 

Kikkanrennet ble arrangert 19.februar, Gålårennet 20. februar. 

Det arrangeres barneskirenn i Kvitfjell ifbm. World Cup, WC Kvitfjell Jansud 

Race, med Gjøvik SK som arrangør. 

KM arrangeres i Hafjell 12-13. mars, SL og SSL. 

 
Telemark 
 

• NSF Telemark inviterer til åpen telemarktrening i Kvitfjell helga 5-6. februar, 
med deltakere fra Oppland. 

 
Hopp/kombinert 
 

• Referat HKK-møte 16.02.22 

• Referat HKK-møte 08.02.22 

 

 

 

Vedtak: 
 

Informasjonen tas til etterretning. 
 

 

 

SAK 56 EVENTUELT 
 

 

 

Henvendelse fra Skigrasrota.no 

Det har kommet en henvendelse til skikretsstyre fra Skigrasrota pr. epost, signert Kjell 

Høitomt på Jessheim. Henvendelsen gjelder valg av tillitsvalgte på Skitinget og 

spørsmål til hvordan Oppland Skikrets forholder seg til dette. 

 

Oppland Skikrets representerer klubbene i Oppland. Avsender av eposten har ikke 

tilknytning til Oppland, ei heller forankret i idrettslag, Det er derfor ikke aktuelt for 

skikretsstyret å gå i dialog med dem. 

 

   

 

Vedtak 

Kretsleder sender en høflig takk for epost. 

 

 

 
Neste styremøte;  

mandag 23. mai 2022 på Idrettens Hus, Lillehammer 

 

 

Referent Ellie, 

Lillehammer, 9. mars 2022 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/referat-mote-med-klubber-09.02.22.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/hopp_kombinert/hkk/moter/osk_hkk_4_motereferat-16.02.2022.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/hopp_kombinert/hkk/moter/osk_hkk_3_motereferat-08.02.22.pdf

